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Abstract :

Following the other countries all over the world, Algeria has known an
accelerated evolution of the crime ,due to the fast development of the
contemporary communities especially the digital and the technological progress
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which in turn provoked a revolution in different fields which allowed a certain
category of criminals to execute their criminal projects effortlessly ,whereas the
classic methods are not efficient to any further extent to face these illegal deeds,
the thing that obliged the Algerian legislator to create new methods of seeking
and investigating dangerous crimes such as infiltration in special crimes ( drugs
,overseas organized crimes ,terrorism crimes ,money laundering, exchange
crimes and corruption crimes and crimes ,cybercrime).

Keywords: Infiltration, crime, the penal evidence, penal proof, crime
enforcement.

Résumé :

L’Algérie comme les pays du monde.,a connu une croissance rapide de la
criminalité , en raison du développement rapide des société contemporaines, en
particulier du développement technologique numérique ,qui a provoqué une
révolution dans de multiples domaines , qui a poussé les exploiteurs de ce
développement a mettre en ceuvre leurs projets avec facilité , car les méthodes
classiques devenaient inefficaces pour affronter cela a conduit le 1égislateur
algérien a développer de nouvelles méthodes de recherche et d’enquéte sur les
crimes graves , tels que les fuites de crimes spéciaux ( drogues, criminalité
transnationale organisée ,crimes de terrorisme , crimes de blanchiment d’argent ,
crimes d’échange et les crimes de corruption ,ainsi que les crimes de systémes
de traitement automatique ).

Mots clés :

L’infiltration , la crime , preuve pénal, la lutte contre la criminalité.
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